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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2016. december 13-án 14:00 órakor a Magyar Elektrotechnikai 
Egyesület tárgyaló termében megtartott üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna, Kovács András, Dr. Székely Csaba, Dr. Kádár Péter, Dr. Hartmann Bálint. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkez ő tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László, Dr. Fodor István helyett Garai János, Dr. 
Madarász György, Hollósy Gábor, Dr. Danyek Miklós, Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, Rejtő 
János, Rubint Dezső, Tóth József, Sőrés Péter, tanácskozási joggal rendelkező tagok, 
továbbá Balázs Péter, Günthner Attila állandó meghívottak. 

Kimentette magát: Nagy János, Veisz Imre, Becker Péter. 
Első napirendi pontként  az előző ülésen elhatározottaknak megfelelően Haddad Richárd 
megkezdte a kutató munkát a megszűnő MATE tagi feltérképezését illetően. A továbblépés 
leghatékonyabb módja Kutas Gergely (MATE ügyvezető), Szelenszky Géza (MATE korábbi 
vezetőségi tag), Haddad Richárd, Béres József, Illetve az illetékes MEE szakosztályok 
vezetői körében megszervezett személyes megbeszélés. 

Második napirendi pontként  Haddad Richárd ismertette a MEE 2017. évi programjának és 
az Elnökség munkatervének írásos előterjesztését.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a MEE 2017. évi programját. Az Egyesületi Elnökség 52/2016 számú 
határozatával  egyhangúlag elfogadta a MEE 2017. évi programját. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az Elnökség 2017. évi munkatervét. Az Egyesületi Elnökség 53/2016 számú 
határozatával  egyhangúlag elfogadta az Elnökség 2017. évi munkatervét. 

Harmadik napirendi pontként  Dr. Hartmann Bálint felolvasta a KMB írásban is megküldött 
2017. évi kommunikációs tervét, valamint javaslatát a MEE 2017. évi szakkiállításokon, 
szakmai programokon való részvételére. Dr. Madarász György jelezte, hogy a VGKBSZ 
szeretne utólag delegálni valakit a KMB-be. Dr. Hartmann Bálint válaszában jelezte, hogy a 
tagok listája elfogadásra került a szeptemberi Elnökségi ülésen, így azon változtatni nem 
szándékozik, de szívesen veszi az együttműködést és segítséget. Kovács András 
megjegyezte, hogy a Hlavay Richárd által készített és az Elnökség által jóváhagyott 
Kommunikációs Stratégia jelen előterjesztésben nem tükröződik. Dr. Hartmann Bálint 
válaszában kifejtette, hogy a Kommunikációs Stratégia megvalósítása az OKSZ 
tevékenységében tükröződik. Kovács András hozzátette, hogy javasolja az Elektrotechnika 2 
havonta történő megjelenését. Tóth József fontosnak tartja az országos rendezvényekre a 
sajtó odacsalogatását. Béres József emlékeztetőül jelezte, hogy az OET-en felmerült, hogy 
miért nincs a MEE-nek saját applikációja. Ezt érdemesnek tartja átgondolni. Dr. Hartmann 
Bálint vállalta, hogy a KMB foglalkozik a felvetéssel.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete 1 nem és 3 
tartózkodás mellett elfogadta a KMB 2017. évi kommunikációs tervét. Az Egyesületi 
Elnökség 54/2016 számú határozatával  2 tartózkodás mellet elfogadta a KMB 2017. évi 
kommunikációs tervét. 

Negyedik napirendi pontként Günthner Attila az írásos előterjesztés alapján ismertette az 
elmúlt időszakban kizárt és belépett tagok listáját. Haddad Richárd, Rubint Dezső, Kovács 
András, Dr. Madarász György, Balázs Péter, Dr. Kádár Péter a már korábban is tárgyalt 2 
éve nem fizető tagok kizárási időszakával, a kizárással kapcsolatos ügymenettel, illetve a 
kizárt tagok további MEE státuszával kapcsolatban szóltak hozzá. Béres József fontosnak 
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tartja az OET kapcsolódó kiscsoportos munka kiértékelését. Ezt és az Alapszabály 
vonatkozó rendelkezéseit figyelembe véve kell a következő Elnökségi ülésen újra tárgyalni.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a 2016. 09. 07 és 2017.12.06 között kizárt és belépett tagok listáját. Az Egyesületi 
Elnökség 55/2016 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a 2016. 09. 07 és 
2017.12.06 között kizárt és belépett tagok listáját. 

Ötödik napirendi pontként Béres József tájékoztatta az Elnökséget a Titkárság 
átszervezéséről. A MEE új stratégiájának megfelelően megnövekedtek a feladatok a Mentor 
Programunk („Mi a pálya?” rendezvény sorozat, MŰKÖDJ! pályázat…) kapcsán, valamint a 
Biztonságos Villanyszerelési projekt révén 2017. január 1-től elindul új felületünk, az 
aramkapocs.hu, amely megbízható szakembereket ajánl a lakosság számára. Január 1-től 
az Elmű Hálózati Kft. és az Émász Hálózati Kft. megbízásából, az általuk közel 800 
minősített regisztrált villanyszerelő ezen a felületen lesz elérhető a lakosság számára. Az új 
feladatok ellátása több kapacitást igényel. Ennek megfelelően 1 fővel bővülni fog az Iroda 
létszáma. Az irodai asszisztensi és a szakemberajánló ügykezelésével járó feladatot egy új 
kolléga fogja ellátni. Szeli Viktória (aki eddig az oktatásszervezés mellett ellátta az iroda 
asszisztensi munkakört is, amit most átad) pedig a Mentor Programunkhoz kapcsolódó 
operatív koordinációt fogja ellátni. A munkaerő bővítés fedezetéül az említett projektekhez 
plusz bevételek is társulnak. Az új munkaerőt egyelőre határozott (fél év) időre tervezzük 
felvenni, vagy bérelt munkaerőként, vagy határozott idejű munkavállalói státuszban 
alkalmazottként. 

Hatodik napirendi pontként Béres József tájékoztatta az Elnökséget az Elektrotechnika 
helyzetéről, miután Tóth Péterné Főszerkesztő az OET-en bejelentette felmondását, amely 
nem volt tervezett, váratlanul ért mindenkit. Ideiglenesen a kibővített OKSZ fogja ellátni a 
feladatot. Fontos, hogy az Elektrotechnika az egyesület egységes kommunikációját 
szolgálja. Haddad Richárd hozzátette, hogy Hlavay Richárd év végén lejáró kommunikációs 
tanácsadói szerződését nem akartuk meghosszabbítani, de a bejelentés miatt, mint 
tanácsadó pár hónapra megbízzuk, hogy segítse az Elektrotechnika zökkenőmentes 
megjelenéseit. Béres József hangsúlyozta, hogy az Elektrotechnika főszerkesztői 
megbízását Tóth Péterné mondta fel, más területen továbbra is számítunk személyére, 
munkájára. Günthner Attila ismertette a decemberi lapszámban megjelenő újdonságokat. 
Facebook oldalunkon beharangozót írunk és kapcsolódó bejegyzésekkel erősítjük a lap fő 
témáját. Bizonyos tartalmak képes, videós és szöveges kiegészítései honlapunkon lesznek 
olvashatók, amelyeket ikonok, QR kódok és linkek jeleznek majd. 

Hetedik napirendi pontként Kovács László ismertette röviden a MEE VET 2017. évi tervét, 
amelyet az ülés napján írásban is megküldött. Mivel az Elnökség tagjai ezt nem tudták 
előzetesen megnézni ezért a határozatot a következő Elnökségi ülésen hozzuk meg. 

Nyolcadik napirendi pontként Ángyánné Kiss Zsuzsanna az írásos előterjesztés alapján 
emelte ki a MEE 2017. évi pénzügyi tervének, és a 2016. évi várható eredményének lényegi 
részeit. Az Elektrotechnika lappal kapcsolatos változásokat nem tartalmazza a terv. 
Tájékoztatta az Elnökséget, hogy elindul egy projekt, ami felülvizsgálja a gazdasági 
folyamatokat, és menedzseli szükséges változtatásokat. A fő cél, hogy a gazdálkodó 
szervezetek pénzügyi folyamatai gördülékenyen és átláthatóan működjenek. A projekt 
vezetésére külsős szakembert kérünk fel. Tóth József felhívta a figyelmet a területi 
szervezetek járulék elszámolásainak tisztázására, átlátható, naprakész kezelésére. Béres 
József megköszönte a GB-nek az újra strukturált riport formát, amely jól értelmezhető. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a MEE 2017. évi pénzügyi tervét. Az Egyesületi Elnökség 56/2016 számú 
határozatával  egyhangúlag elfogadta a MEE 2017. évi pénzügyi tervét. 

Egyebek: 
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• Haddad Richár bejelentette, hogy a 64. Vándorgyűlés szeptember 13-15 között  
Bükfürdőn a Hotel Caramell-ben kerül megrendezésre. 

• Dr. Bencze János, Farkas András és Tóth Éva kérvényt nyújtott be a Bláthy 
Technikum néhai helyén elhelyezendő emléktábla 100 eFt értékű támogatására. Ez 
várhatóan a teljes költség 20%-ka. 

• Tóth József felhívta a figyelmet a Déri Miksa Szakközépiskola duális képzésének jó 
gyakorlatára, mint jó példa. 

• Orlay Imre elmondta, hogy idén is sikeresen zajlik a MAVIR iskolaprogram, amelynek 
döntője 2017. februárjában lesz. 

• Günthner Attila kérte az elnökséget, hogy támogassa a 2017 évi Ultrabalaton 
Futóversenyen való részvételét az OET-en szerveződő MEE csapatnak. A versenyen 
való részvétel egy jó közösségi kommunikációs lehetőség.  A hozzászólások után 
egyetértett az Elnökség, hogy a 12 fős csapat részvételét a reprezentációs 
költségeinkből fedezzük. 

• Béres József jelezte, hogy felhívták a figyelmét arra, hogy a villanyszerelő és az 
erősáramú elektrotechnikus több helyen ma nem hiányszakma. Utána kell nézni 
régiónként, és ha lehet, változtassunk rajta. 

 

2016. december 13. 

 

Összeállította: Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 


